
 

 

 
 

 

 
 

To:  All Parents 

From: Dr Agnes Wai, Principal 

Date:  4th December 2019 
 

Notice No.20 

School’s New Down Coat 
 

This year, the school has launched a new down coat for students to wear with their winter 

uniforms (the old school jacket can still be worn). Parents can go to the school uniform 

supplier - Joseph Embroidering Enterprises Co., Ltd. to purchase it. 
 
Meanwhile, kindly note that students are only allowed to wear a non-SSCPS-uniform 

warm jacket to School when the temperature is below 13oC. 
 
For more details about the School uniforms, please refer to P.7 to P.9 of the 

“Memorandum for Students”. 

 

 

 

本年度起，本校推出新款羽絨校褸，供學生配上冬季校服穿著（舊款校褸仍可

穿著），家長可自行前往校服供應商 — 約瑟綉織實業有限公司購買。 
 

此外，學生只可於氣溫在攝氏十三度以下時，穿著非本校校服款式之保暖外套

回校。 
 

有關校服之更多詳細資料，請參閱「入學須知」第七至九頁。 
 

以上通告 

一至六年級家長  

校長 

衞燕華博士 

二○一九年十二月四日 

 
P.S. 備註： 

Address of Joseph Embroidering Enterprises Co., Ltd. 約瑟綉織實業有限公司地址： 

1. Flat A, 2/F Senior Building, 112 Thomson Rd, Wanchai, H.K. (Wanchai MTR Exit A3) 

灣仔譚臣道112號勝意大廈2字樓A室（灣仔地鐵站A3出口） 

Telephone 電話：2573 3229 

2. Shop C, 18-20 Aberdeen Main Road, Aberdeen, H.K. 

香港仔大道18-20號C舖                            

Telephone 電話：2552 9126 


